## 辛丑年董事會成員簡介 Introduction of Members of the Board of Directors 2021-22



總理 Director
何許頴嘉女士
Mrs Candy W K HO

Managing Director of Oh Mart Limited

Oh Mart Limited 董事總經理 People By People Group Limited 董事總經理 高雅眼鏡製造廠有限公司助理總經理 藍爵士衣物護理有限公司業務總監 多倫多大學 Honours Bachelor of Arts 香港青年工業家協會青年委員會榮譽副主席 香港工業總商會第28分組副主席 香港工業總會青年委員會副主席 工業貿易署中小型企業委員會委員 香港中華廠商聯合會青年委員會委員 香港初創企業協會執行委員 香港童軍九龍塘區會副會長 香港馬主協會理事 香港青年發展聯盟理事 香港青年聯會會員 香港中華出入口商會永遠商號會員 香港廣西總商會常務理事(2010-13) 保良局戊戌、己亥及庚子年總理

Managing Director of People by People Group Limited
Assistant General Manager of Elegance Optical Mfy., Ltd.
Business Director of Laundry Blue Company Limited
Honours Bachelor of Arts, University of Toronto
Honorary Vice Chairman of Hong Kong Young Industrialists Council — Youth Chapter
Group 28 Vice Chairman of Federation of Hong Kong Industries
Vice Chairman of Federation of Hong Kong Industries Young Executive Committee
Member of Small and Medium Enterprises Committee, Trade and Industry Department
Committee Member of The Chinese Manufacturers' Association of Hong Kong — Youth Committee
Executive Committee Member of Hong Kong Startup Council
Vice President of Scout Association of Hong Kong Kowloon Tong District Scout Council
Council Member of The Hong Kong Racehorse Owners Association
Council Member of Hong Kong Youth Development Alliance
Member of Hong Kong United Youth Association
Member of The Hong Kong Chinese Importers' & Exporters' Association

Council Member of HK Guangxi Chamber of Commerce Ltd (2010–13)

Director of Po Leung Kuk for the years 2018–21